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Zápis
Scrum master: Lucia Janíková
Zapisovateľ: Denis Klenovič

Program
Lucka nás príjemne privítala na stretnutí a začali sme ceremóniu na konci šprintu. Stretnutie
sa konalo online a každý odprezentoval svoj doterajší pokrok.

Lucia
● zapracovala zmeny zistené z testovania do Figmy. Zobralo jej to zbytočne veľa času,

zhodnotila ze lepšie by bolo to rovno kódiť
● červená farba pri prázdnom hlase sa nám zdá nevhodná a debatujeme o jej zmene.

Zvažujeme sivú, modrú a dohodli sme sa na oranžovej.
● návrh na prekliknutie pri prezidentských voľbách aby automaticky zrušilo zakliknutie

iného - to sa odsúhlasilo
● obrazovka potvrdenia obsahuje zoznam a počet poslancov, pri zvolenom plnom

počte sa automaticky vyvolá popup s potvrdením
● zmena nadpisov, pridanie výzvy
● odpracovala tento týždeň 4 hodiny
● celkovo 7h 45m z 8h
● ďalej pomáhala Timovi s backendom VT
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Marek
● robil na tasku gateway voting service
● vytvoril združenie repozitárov a servicov
● presmerovanie cez reverse proxy na jednotlivé service
● nginx trval dlho vyriešiť
● mal problém vyriešiť websockety
● deploy vytvárania burndown (bundan) grafu v hodinových intervaloch

Libor
● Pokračoval v synchronization service
● synchronizuje sa v intervale 1 minúty
● posiela dáta vo formáte, ktorú server nadiktoval
● z 5h sa stalo 13h lebo robili veci naviac

Denis
● Spolupracoval s Matúšom na serveri
● Hovoril ako sú uložené dáta na serveri
● Podarilo sa mu na testovanie importovať reálne dáta o voľbách
● Vytvoril štatistiky priebežné a finálne
● Vytvoril endpoint pre konfiguráciu volieb a obrázky, z ktorého sa následne dajú

stiahnuť

Timotej
● Metódy na komunikáciu VT backendu s G
● riešil prijímanie tokenu, overenie
● komunikácia s Gateway-om
● naštudoval vytvorenie PDF lístku
● skúšali komunikaciu cez websockety ale nefungovalo to, musia nájsť nejaké riešenie

Adam
● Pokračoval v práci na volebnej aplikácii
● použil nový konfigurák
● nasimuloval overenie tokenu
● vyskytol sa problém s dlhými názvami niektorých strán
● 1d 4h odrobil za šprint

Matúš
● Zosynchronizovali sa s Denisom
● Mal na starosti vytvoriť peknú štruktúru FastAPI
● zabudoval schémy modelov, response, requestov a example schema
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● rozdelil metódy do routes.
● Zrefaktoroval pripojenie na databázu
● má v pláne robiť dependencies súborov
● treba sa pozrieť, či sa nepobijú inštancie DB, keď budú cez dependencies
● debatujeme o tokene (pár bajtov krát 2 milióny, či spraví problém)

Diskusia
Lucka zhodnotila, že je super, že sme makali. Dobré veci sme vytvorili. Spravilo sa kus
dobrej roboty, máme rozbehanú základnú funkcionalitu, ďalej sa už bude už len rozširovať a
vylepšovať.

Inicializácia Šprintu 5
● Lucka odovzdala, žezlo scrum mastera Denisovi
● Za cieľ sme si dali spojazdniť posielanie hlasu z terminálu cez VT BE na G až na S.
● Jednotlivé napojenia chceme otestovať pomocou vytvorenia integračných testov.
● Prebehla diskusia k taskom, výber a prideľovanie na základe pull systému.
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